

Nouvelles GeoNB News

Road Network Update

2017-03-31

GeoNB has released the tenth update to the New Brunswick Road Network (NBRN). This is version 10.1 of the NBRN. A lot of progress has been made since production of the NBRN began in 2012. More than 100,000 edits have been completed to bring us version 10.1.

Many organizations have been involved in the NBRN project including:

- Ambulance New Brunswick;
- Interpretation Resources Consulting Inc.;
- Department of Justice and Public Safety;
- Department of Transportation and Infrastructure;
- Department of Energy and Resource Development; and
- Service New Brunswick.

The NBRN can be downloaded from the [GeoNB Data Catalogue \(SHP\)](#) or you can access the map service – [GeoNB Basemap NBRN](#).

Mise à jour du réseau routier

2017-03-31

GeoNB a lancé la 10^e mise à jour du Réseau routier du Nouveau-Brunswick (RRNB). Il s'agit de la version 10.1 du Réseau. De grands progrès ont été réalisés depuis qu'on a commencé à produire le RRNB, en 2012. Plus de 100 000 modifications ont été apportées pour nous amener à la version 10.1.

De nombreuses organisations ont participé au projet du RRNB, notamment :

- Ambulance Nouveau-Brunswick
- Interpretation Resources Consulting Inc.
- Le ministère de la Justice et de la Sécurité publique
- Le ministère des Transports et de l'Infrastructure
- Le ministère du Développement de l'énergie et des ressources
- Service Nouveau-Brunswick

Le RRNB peut être téléchargé à partir du [catalogue de données de GeoNB](#) (SHP) ou vous pouvez accéder au [service de cartes de GeoNB](#).

